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Styrelsemöte 
 
 
Närvarande: Anders Glemfelt, Bosse Melvås, Gunnar Andreasson, Emil Larsson, Mathias 
Lennartsson, Caroline Mollmyr, Linda Claesson, Sauli Hakkarainen 
 
 

1. Mötet öppnas 
 

2. Föregående protokoll 
 

Åtgärdade punkter: 
 

 Hjärtstartare – Anders har tagit fram förslag på hjärtstartare med elektroder, larmat skåp och 
automatiska program. Kostnad 11000 kr inkl moms. Driftskostnad 4000 kr på 10 år, inkl byte 
av elektroder och batteri. Beslut att den köps in.  

 
 Roddmaskin är på plats. Hantlar har kommit och ska lyftas in i gymmet så snart hantelstället är 

klart.  
 

 Ventilationskontroll genomförd och godkänd. 
 

 Hissen är också åtgärdad och tyst. Är även besiktigad och godkänd.  
 

 Förrådsdörrarna har kommit, en var fraktskadade och ska bytas ut innan montage.  
 

 Mössen är borta. Spärrnycklar har lämnats ut för att verksamheter ska kunna ha ytterdörren 
upplåst och stängd för att minska risken att nya möss kommer in.    

 
 Ny kompressor för värmepump är inköpt, ca 100 000 kr.  

 
Kvarstående punkter: 
 

 Fast nätverkspunkt, Mathias undersöker vad som går att göra både med det och en uppdatering 
av det trådlösa nätverket.  

 
 Vattenanläggning, vi får ta in offert på renovering av anläggningen inför sommaren. Finns 

möjlighet till anläggningslån? Även jämföra med kostnad om vi ansluter oss till kommunalt 
vatten.  

 
 Uppdatering av hemsidan, frågan kvarstår. 
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 Storstädning har inte gjorts på ett tag utifrån pandemin. Yvonne tar lite med städansvar 
samtidigt som trycket på hallen är mindre.  

 
 Solceller kvarstår. Behöver utredas. Kan vara aktuellt att ta in offert för att få en prisbild. 

Mathias kollar upp. 
 

 Strecken på parkeringen ska målas. Avvaktar ombyggnad av trafik vid skolan.  
 
 

3. Ekonomi 
 

 Ekonomin är god. Omsättning något lägre förra året, samtidigt har kostnaderna sjunkit under 
förra året.  

 
4. Uthyrning och arrangemang 

 
 Hallen är öppen för skolan samt barn och ungdomsverksamhet enligt gällande riktlinjer.  

 
 Vill vi skapa en facebook-sida för Allhallen? En väg för att få ut information kring det som 

händer i hallen. Caroline skapar en sida.  
 

5. Gymmet 
 

 Gymmet är åter öppet, med begränsning kring antal personer samtidigt i lokalen, max 5 
gymmare. Utifrån statistik senaste veckan nyttjas gymmet av 10-15 personer som loggar in per 
dag, dock är detta bara inloggningar då det kan vara flera som går in samtidigt. 

 
 Alla aktiva gymbrickor har förlängts med 1 månad för att kompensera för den månaden som vi 

stängde ner.  
 

 Hantelställ kommer att byggas inom kort.  
 

6. Övriga frågor  
 

 Besiktning av hallen är gjord i december. Några anmärkningar har inkommit på utrustning. Det 
som måste åtgärdas kommer att åtgärdas. Det som räknas som förbrukningsmaterial ska delas 
på hälften kostnadsmässigt med skolan medan Allhallen står för hela kostnaden på fasta 
inventarier.  

 
 Årsmöte behöver genomföras senast 30 april enligt stadgarna. För att säkerställa att vi följer 

gällande rekommendation så kommer det vara digitalt. Bokas in 19 april kl 18.30. Kallelse 
skickas ut i början av mars. Påminnelse till föreningarna att hjälpa till med förslag till 
valberedning.  

 
7. Nästa möte 

 
 Nästa möte 12 april kl 18.30 digitalt. 
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Sekreterare   Justerare 
 
Linda Claesson  Caroline Mollmyr 


